
Referat	  af	  bestyrelsesmøde	  den	  14.	  november	  2013	  	  
	  
Tilstede:	  Lasse,	  Leif,	  Michal	  og	  Marianne	  
Referent:	  Peter	  
	  
Næste	  bestyrelsesmøde	  torsdag	  den	  28.	  november	  2013	  kl.	  19:00.	  	  	  	  
	  

1. Bestyrelsen	  har	  modtaget	  en	  lejekontrakt	  fra	  en	  andelshaver,	  som	  ønsker	  
at	   fremleje	   sin	   bolig	   i	   2	   år.	   Perioden	   for	   fremleje	   er	   i	   henhold	   til	   vores	  
vedtægter	  og	  godkendes	  derfor.	  
	  

2. Der	  arbejdes	  videre	  på,	  at	  få	  lavet	  den	  beskadigede	  altan	  tæt	  ved	  bageren	  
ud	  til	  Tagensvej.	  Vi	  afventer	  skriftligt	  tilbud.	  
	  

3. Der	  er	   lavet	  en	  boreprøve	   i	  ejendommen	  for	  at	   finde	  ud	  af,	  om	  man	  kan	  
lave	  en	  hulmursisolering.	  Der	  er	   ikke	  hulmur	   i	  vores	  ejendom,	  og	  det	  er	  
derfor	  ikke	  muligt	  at	  hulmursisolere.	  
	  

4. Den	  ene	  vaskemaskine	  i	  vaskeriet	  på	  Statholdervej	  er	  	  gået	  i	  stykker.	  Der	  
skal	  købes	  en	  	  ny	  maskine,	  der	  koster	  ca.	  30.000	  kr.	  
	  

5. Der	   er	  modtaget	   et	   tilbud	   fra	   det	   rådgivende	   ingeniørfirma	   Falkon	   A/S	  
vedrørende	   vores	   faldstamme-‐	   og	   vandrørs	   projekt.	   Bestyrelsen	   har	  
sammenlignet	  tilbuddet	  med	  A4.	  Falkon	  A/S	  vil	  blive	  inviteret	  ud	  til	  næste	  
bestyrelsesmøde	  den	  28.	  november	  for	  at	  gennemgå	  prisoverslaget.	  	  
I	   forbindelse	  med	  projektet	   skal	  der	   afholdes	  byggemøder	  ugentlig.	  Ved	  
disse	   møder	   er	   der	   ønske	   om,	   at	   bestyrelsen	   er	   repræsenteret.	  	  
Møderne	   skal	   sikre,	   at	   arbejdet	   skrider	   planmæssigt	   frem,	   samt	   at	  
budgettet	  	  overholdes.	  	  
	  

6. En	   beboer	   mener,	   at	   ventilationen	   i	   vedkommendes	   badeværelse	   er	  
stoppet.	   Bestyrelsen	   har	   bedt	   om,	   at	   der	   indhentes	   tilbud	   fra	  
ejendommens	   vvs-‐firma	   på,	   hvad	   en	   undersøgelse/rensning	   af	  
pågældendes	  ventilation	  vil	  koste.	  Vi	  vil	  herefter	  tage	  stilling	  til	  det	  videre	  
forløb.	  	  
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